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36. Milieu / Advies Milieuraad en Landbouwraad inzake Meeriarenplanning /
standpunt college

Het college van burgemeester en schepenen,

Gelet dat het ontwerp Meerjarenplanning 2020-2025 werd voorgelegd aan de
adviesraden;
Overwegende het advies van de Landbouwraad en de Milieuraad van 5 november
2019 houdende:
‘Advies:
- Budget voorzien voor proactief aan asbestverwijdering te doen in de
gemeentelijke gebouwen. Unaniem akkoord.
- Unaniem akkoord met de overige inhoud van de meerjarenplanning.
Argumenten:
- Veiligheid van de burgers
- Deelname aan het asbest afbouwbeleid van de Vlaamse overheid.
- Voorbeeldfunctie gemeente”;

BESLIST:
Enig artikel - Het schepencollege neemt volgend standpunt in:
Er is een asbestinventaris van de gemeentelijke gebouwen maar omdat die
onvoldoende nauwkeurig blijkt is er budget voorzien voor de opmaak van een meer
gedetailleerde inventaris. Het is aangewezen om op basis van de nieuwe inventaris
eën risico-analyse op te maken. Met die risico-analyse kan dan beredeneerd
bepaald worden welke maatregelen verantwoord zijn om asbest in de gemeentelijke
gebouwen te verwijderen. Een volledige asbestverwijdering zou immers
verregaande gevolgen kunnen hebben terwijl onder bepaalde omstandigheden de
aanwezigheid van asbest geen risico’s of gevaren inhoudt voor de gezondheid. Met
verregaande gevolgen wordt bedoeld dat volledige asbestverwijdering voor
bepaalde gebouwen of gedeeltes van gebouwen zou kunnen betekenen dat ze haast
tot ruwbouw herleid moeten worden. Dit omdat asbest niet alleen in golfplaten
voorkomt, maar ook in vele andere materialen zoals verloren bekisting, dichtingen
van pompen en verwarmingsinstallaties, plafondpanelen, gevelbekleding,
vloerbedekking, vensterbanken, leidingisolatie (al dan niet in spouwmuren of in
chape),
Op basis van de risico-analyse, kan het gemeentebestuur prioriteiten bepalen.
Daarbij worden ook de mogelijkheden voor ondersteuning/subsidiëring bekeken via
Ovam, Agion of andere instanties.
Behalve budget voor inventarisatie zijn er ook budgetten opgenomen om effectief
asbest van gemeentelijke gebouwen te verwijderen, zoals bijvoorbeeld de
dakbedekking van de verschillende lokalen in sportcentrum Molenstraat.
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Kasterlee, 5 december 2019
De Algemeen directeur

To Munter

Burgemeester

Kennes
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